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Dnr: KS 19-344

Svar på motion om kungörelse av kommunfullmäktige
Framtidspartiet i Lekeberg har inlämnat en motion om kungörelsen av 
kommunfullmäktige. I motionen föreslår motionärerna att kommunen ska utreda ett 
återinförande av kungörelse till kommunfullmäktiges öppna möten i Nerikes 
allehanda. 

Kommunstyrelsen delar uppfattningen att det är viktigt att så många som möjligt får 
ta del av information om att kommunfullmäktige äger rum. Dagstidningar är 
fortfarande ett bra sätt att nå ut till den målgrupp i samhället som inte har tillgång 
till, eller tycker det är svårt att använda, internet. Samtidigt visar många 
undersökningar att dagstidningarna tappar mark i förhållande till digitala medier. Det 
är en utveckling som också vi i kommunen måste förhålla oss till.

Det pågår just nu en större översyn av kommunfullmäktiges arbetsordning. Eftersom 
det är en utredning som motionärerna efterfrågar är det rimligt att en sådan 
utredning görs inom ramen för den redan pågående översynen. Därefter måste 
fullmäktiges presidium diskutera och ta ställning till om ett återinförande av 
kungörelse om fullmäktige i lokaltidning ska tas med i det nya förslaget till 
arbetsordning. 
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